
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. august 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 101

Mener ministeren, at det er befordrende for borgernes retssikkerhedsfølelse, at Midt- og

Vestsjællands Politi melder ud, at færdselspolitiet i resten af 2019 ikke vil prioritere at

stoppe fartbilister og bilister, der kører i påvirket tilstand, med den begrundelse at man ”er

bagud med måltallene for kontrol med lastbiler”, jf. artiklen ” Politiet dropper jagten på

spritbilister og fartdjævle på Sjælland”, Berlingske.dk, 1. august 2019)? Hvis ministeren er

enig i, at det er et meget dårligt signal at sende til borgerne, hvad agter ministeren så at

gøre for at sikre, at færdselspolitiet i Midt- og Vestsjælland kan løse alle deres opgaver?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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